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Protokół Nr XVII.2016 

z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 25 lutego 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1409 

otworzył obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane do 

skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 11 radnych (nieobecni na sali radni:  

Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis, Pan Andrzej Piekuciński) 

i uznał prawomocność obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

 skorygowanie punktu nr 15 – Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, po zmianie: Projekt 

uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów 

oświatowych.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Mirosław Szmurło zwrócił się  

z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającego uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych i sołtysów oraz zasad ich przyznawania, jako punkt 

nr 18. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis,  

Pan Andrzej Piekuciński. 

 

 

 

 

 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 lutego 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 lutego 2016 roku. 
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Porządek obrad XVII sesji w dniu 25 lutego 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja Burmistrza Halinowa o stanie realizacji zadań z zakresu ochrony środowiska  

w 2015 roku. 

6. Podsumowanie akcji „Zima w Gminie” 2016 rok.  

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 153 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 154 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich obwodów 

– Druk Nr 155 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

gimnazjów prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich obwodów  

– Druk Nr 156 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych – Druk Nr 157 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – Druk Nr 158 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 159 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla radnych i sołtysów oraz zasad ich przyznawania – Druk Nr 160 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

12 listopada 2015 roku. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 10 grudnia  

2015 roku. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji.  

Na salę weszli radni: Pani Edyta Woźniakowska oraz Pan Przemysław Mirosz.    

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 28 stycznia 2016 roku  

do 25 lutego 2016 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 50 umów oraz 16 zarządzeń. 
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Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 29.01.2016 r. – XII Walne Zgromadzenie Delegatów Gminnej Spółki Wodnej w Halinowie, 

 02.02.2016 r. – Konwent Wójtów i Burmistrzów, 

 04.02.2016 r. – spotkanie w sprawie programu dwujęzycznego dla dzieci w szkole  

w Brzezinach, 

 05.02.2016 r. – spotkanie z Wojewodą Mazowieckim Zdzisławem Sipierą w sprawie 

planowanego składowiska odpadów w Gminie Zielonka, 

 05.02.2016 r. – spotkanie z Zastępcą Prezesa Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego, 

 06.02.2016 r. – Walne zebranie sprawozdawczo – wyborcze w OSP w Okuniewie, 

 09.02.2016 r. – spotkanie z Wicemarszałek Senatu Marią Koc, 

 16.02.2016 r. – spotkanie z Wicemarszałek Janiną Orzełowską,  

 16.02.2016 r. – konsultacje społeczne dotyczące realizacji założeń „Mapy Zagrożeń” 

organizowane przez Komedę Powiatową Policji w Mińsku Mazowieckim, 

 18.02.2016 r. – spotkanie z Prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej Panem Arturem Dąbrowskim oraz z Prezesem Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Długiej Kościelnej Panem Mirosławem Lesińskim, 

 19.02.2016 r. – spotkanie ze Starostą Powiatu Mińskiego – Panem Antonim Janem 

Tarczyńskim, 

 20.02.2016 r. – Walne zebranie sprawozdawczo – wyborcze w OSP w Cisiu, 

 22.02.2016 r. – spotkanie konsultacyjne w Urzędzie Gminy Mińsk Mazowiecki,  

 23.02.2016 r. – spotkanie w sprawie Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT)  

w Urzędzie Miejskim w Józefowie,  

 23.02.2016 r. – zebranie wiejskie mieszkańców wsi Brzezin, Wielgolasu Duchnowskiego  

i Wielgolasu Brzezińskiego w Zespole Szkolnym w Brzezinach, 

 24.02.2016 r. – spotkanie z dr Tomaszem Dzięciołem i Radą Sołecką w OSP w Okuniewie.  

Ponadto Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że w dniu 3 marca br.  

o godz. 1800, odbędzie się spotkanie w świetlicy w Michałowie w sprawie planowanej inwestycji 

składowiska odpadów w Gminie Zielonka, na granicy z Gminą Halinów. W spotkaniu udział 

wezmą: Wicemarszałek Senatu Pani Maria Koc, Wicewojewoda Mazowiecki Pan Sylwester 

Dąbrowski oraz Poseł na Sejm RP Pan Daniel Milewski.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 rozstrzygnięciu przetargu na bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni gruntowo-

żwirowej i tłuczniowej, wpłynęło 5 ofert, najtańszą ofertę złożyła firma MAR-KOP  

z Cisia, koszt realizacji zadania to 311 928,00 zł; 

 rozstrzygnięciu przetargu na bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej 

i z asfaltu frezowanego, wpłynęło 5 ofert, najkorzystniejszą złożyła firma TOMIRAF, koszt 

wykonania zadania to 72 520,80 zł; 

 ogłoszeniu przetargu na budowę II etapu chodnika wzdłuż drogi gminnej na ulicy Kruczej 

i Sarniej w Budziskach, początek budowy na odcinku od ulicy Ptasiej do mostu na rzece 

Żąza; 

 podpisaniu umowy na przebudowę mostu w Budziskach, rozpoczęcie prac nastąpi 

najpóźniej na początku kwietnia, jeżeli warunki pogodowe pozwolą, modernizacja mostu 

potrwa ok. 2 miesiące. 
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Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 przygotowaniach związanych z realizacją Programu 500+; 

 zakończeniu dostarczania podatnikom nakazów podatkowych, jak co roku decyzje 

przekazywane były za pośrednictwem sołtysów, pracowników Urzędu oraz poczty; wraz  

z nakazem podatkowym w kopertach znalazły się informacje o: możliwości rozliczenia się 

z podatku dochodowego w GCK w Halinowie, Spółce Wodnej oraz Gminnym Systemie 

Powiadamiania; 

 możliwości zarejestrowania się w Gminnym Systemie Powiadamiania do przekazywania 

mieszkańcom ważnych, bieżących dla nich informacji za pomocą wiadomości tekstowej 

SMS i e-mail;  

 formalnościach związanych z przekazaniem w zarząd Sołectwu Michałów budynku 

świetlicy; 

 opracowaniu projektu Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Halinów, odbyły się 

liczne spotkania z Radnymi oraz z Sołtysami, a także konsultacja z mieszkańcami gminy. 

5. Informacja Burmistrza Halinowa o stanie realizacji zadań z zakresu 

ochrony środowiska w 2015 roku 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące stanu 

realizacji zadań z zakresu ochrony środowiska w 2015 roku. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, czy każdy może przywieźć psa lub kota do sterylizacji? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że każdy kto jest 

mieszkańcem Gminy Halinów, może przywieźć zwierzę do sterylizacji. Jednakże Zastępca 

Burmistrza Halinowa poinformował, że bezpłatna kastracja, czy sterylizacja będzie możliwa  

do momentu wyczerpania środków finansowych zawartych w umowie z weterynarzem. 

6. Podsumowanie akcji „Zima w Gminie” 2016 rok 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska w formie 

prezentacji multimedialnej przedstawiła i omówiła akcję „Zima w Gminie” 2016 rok, 

przeprowadzoną na terenie gminy Halinów. 

Radna Pani Anna Ludwiniak na wstępie swojej wypowiedzi podziękowała za przygotowanie 

sprawozdania. Następnie radna zapytała, ile dzieci skorzystało z zimowej akcji?  

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że w grupach 

zorganizowanych, które wzięły udział w akcji w ramach zapytania ofertowego, łącznie było 195 

dzieci. Referat nie posiada zaś informacji na temat liczy dzieci, które miały udostępnione salę pod 

opieką animatora. Ponadto Kierownik REPS poinformowała, że zapotrzebowanie było większe, 

bowiem gdyby była możliwość utworzyłyby się dodatkowo jeszcze 2 grupy. 

Radna Pani Anna Ludwiniak zwróciła uwagę, iż liczba dzieci biorących udział w akcji „Zima w 

Gminie” z upływem lat znacznie wzrosła. Zdaniem radnej wzrost zainteresowania działaniem 

spowodowany jest bogatą ofertą zajęć dla dzieci. Ponadto radna dodała, że brakuje jedynie opinii 

dzieci, czy one również zadowolone są z odbytych ferii.  

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska odpowiedziała, że nie wpłynęły żadne skargi 

dotyczące organizacji zimowej akcji. Następnie Kierownik REPS w uzupełnieniu sprawozdania 

dodała, że Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty również zorganizowało dla dzieci bezpłatne zajęcia 

sportowe w drugim tygodniu ferii, z własnej inicjatywy. 
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Radna Pani Anna Ludwiniak podziękowała SRT oraz Pani Katarzynie Targońskiej  

za przygotowanie akcji "Zima w Gminie". Następnie radna wyraziła nadzieję, iż pomimo 

niewielkich dopłat ze strony rodziców, w przyszłym roku liczba dzieci korzystających  

z zimowych ferii w szkole również wzrośnie, 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska poinformowała, że akcja „Zima w Gminie” 

przeprowadzana jest w ramach budżetu Gminy. Koszt zorganizowania jednego tygodnia zajęć dla 

dzieci wynosi prawie 19 000,00 zł. Niestety zasoby finansowe Gminy przeznaczane na ten cel nie 

są aż tak duże, by można było spełnić oczekiwania wszystkich zainteresowanych. Rodziny mające 

trudności finansowe mogą zgłosić się do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej (MOPS), który 

pomoże i dofinansuje posiłki dla dzieci oraz koszty ewentualnych wyjazdów na wycieczki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie odniósł się 

do akcji przeprowadzanych w latach ubiegłych. Przewodniczący zauważył, że ówcześnie dzieci 

nie miały możliwości korzystania z tak dobrze zorganizowanych ferii. Obecnie nie ma skarg 

rodziców, a dzieci są zadowolone. Ponadto mówca zaproponował, by w przyszłym roku rozszerzyć 

ofertę dla stowarzyszeń, które działają na terenie gminy. Bowiem stowarzyszenie, które 

zaproponowałoby najciekawszą ofertę i przeprowadziło interesujące dla dzieci zajęcia, mogłoby w 

ten sposób wypromować swoją działalność i uzyskać z tego korzyści. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi Przewodniczący poprosił Kierownik REPS Panią Katarzynę Targońską 

o przekazanie podziękowań osobom odpowiedzialnym za przygotowanie akcji „Zima w Gminie”. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie Przewodniczący zaproponował, by na Konwencie Wójtów i Burmistrzów Gmina 

Halinów wystąpiła z propozycją stworzenia powiatowego schroniska dla zwierząt na terenie 

powiatu mińskiego. W takim przypadku koszty Gminy przekazywane na rzecz schroniska byłyby 

niższe. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w nawiązaniu do sugestii 

Przewodniczącego Rady poinformował, że tematy rozmów w przedmiotowej sprawie były 

poruszane dwa lata temu, jednak żadna z Gmin nie wyraziła zgody na lokalizację schroniska na jej 

terenie. Brak zgody związany był nie ze znalezieniem terenu, lecz z trudnością przekonana 

mieszkańców Gminy do budowy schroniska w danym punkcie. Powiat również powinien okazać 

zainteresowanie poprzez określenie schronisk działających na terenie powiatu mińskiego. 

Radny Pan Dawid Wojda w nawiązaniu do sprawozdania z realizacji zadań z zakresu ochrony 

środowiska, zapytał, czy można zgłaszać dzikie wysypiska śmieci? Czy jest szansa, że po 

zgłoszeniu zostanie ono sprzątnięte?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że w pierwszej kolejności Gmina stara się ustalić właściciela bądź ewentualnych spadkobierców 

działki, na której powstało takie wysypisko, bowiem to właściciel jest zobowiązany  

do utrzymywania porządku na swojej posesji. Na działkach leśnych, w pasach dróg publicznych, 

gdzie jest problem ze znalezieniem właściciela, Gmina stara się posprzątać utworzone dzikie 

wysypiska.  

Sołtys Desna Pan Leszek Gomulski zapytał, co z chodnikiem oraz drogą dojazdową  

do budynków z numerami 1-4? Sołtys wyjaśnił, że mieszkańcy dojeżdżają do swoich domów 

prywatną działką sąsiadów, którzy nie wyrażają na to swojej zgody. Była propozycja ze strony 

Gminy, by dojść do porozumienia z właścicielem innej działki, lecz rozwiązanie to również nie 

przyniosło żadnych korzystnych rezultatów. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że Gmina 

podjęła czynności zmierzające do rozwiązania zaistniałej sytuacji, jednakże mieszkańcy nie 

wykazują żadnych chęci uregulowania stanu prawnego. Gmina przejęła drogę, która została 

wydzielona w ramach podziału. Dodatkowo zostało ustalone, że na pozostałym odcinku działki aż 

do rowu będzie można uzyskać służebność przejazdu i przechodu. Mieszkańcy domów  

z numerami 1-4 zobowiązali się, że taką służebność uzyskają. Ponadto właściciele tych 

nieruchomości mogli również wystąpić do Sądu o ustanowienie drogi koniecznej. Do tej pory nie 

zostały podjęte żadne działania w przedmiotowej sprawie. Następnie Zastępca Burmistrza 

Halinowa powiedział, że Gmina jest otwarta na dalsze rozmowy zmierzające do rozwiązania 

problemu. 

Radny Pan Dawid Wojda powiedział, że Gmina zrobiła bardzo wiele, by pomóc mieszkańcom 

Desna, jednak nie może bardziej ingerować w tą sprawę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił, by Gmina 

wzięła udział w mediacjach. 

Radna Pani Bogumiła Januszewska zapytała, jakie prace prowadzone są na ulicy Hipolitowskiej 

w Hipolitowie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że na ulicy Hipolitowskiej 

trwają prace nad II etapem przebudowy średniego napięcia, wykonywane na zlecenie Zakładu 

Energetycznego w Mińsku Mazowieckim. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że Gmina planuje przebudowę ulicy 

Hipolitowskiej, na którą stara się uzyskać środki zewnętrzne. Ubieganie się o otrzymanie 

dofinansowania z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich (PROW) może okazać się 

nieskuteczne, gdyż przy ocenie wniosku bierze się pod uwagę bezrobocie oraz dochody Gminy. W 

związku z tym, Gmina Halinów w porównaniu z innymi Gminami ze wschodniej, czy południowej 

części Mazowsza, na wstępie otrzymuje punkty ujemne. W przypadku, gdy wniosek zostanie 

rozpatrzony negatywnie, Gmina będzie starała się pozyskać środki finansowe z innych źródeł, np. 

z tzw. „schetynówki”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Na salę wszedł radny Pan Jan Papis. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 24.02.2016 r. – wspólne posiedzenie Komisji wraz z Komisją Inwestycji – zapoznanie się 

z Programem opieki nad zwierzętami bezdomnymi, informacja na temat realizacji zadań  

z zakresu ochrony środowiska w 2015 roku, zaopiniowanie projektów uchwał na sesję oraz 

informacje Spółki Wodnej dotyczące: stanu melioracyjnych urządzeń wodnych,  

a także porozumienia międzygminnego z gm. Dębe Wielkie w sprawie rowu 

melioracyjnego w Wielgolesie Duchnowskim. 

Ponadto Radny poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji, Radni zaproponowali, by 

zorganizować akcję informacyjną dotyczącą przeprowadzania kontroli pod względem nielegalnego 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Halinów wraz z podaniem konkretnego terminu oraz 

miejscowości. 
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Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 23.02.2016 r. – podsumowanie akcji „Zima w Gminie” 2016 rok, inwestycje oświatowe 

oraz zaopiniowanie projektów uchwał na sesję. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 22.02.2016 r. – informacja Urzędu Miejskiego podsumowująca akcję „Zima 2015/2016” w 

zakresie przeglądu stanu dróg gminnych oraz bezpieczeństwa energetycznego oraz 

informacja firmy Contract Consulting Spółka z o.o. w sprawie kierunków rozwojowych  

w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Halinów na lata 2016-2025. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

Komisja w tym okresie nie spotykała się.  

Radny Pan Dawid Wojda w imieniu radnego Pana Andrzeja Piekucińskiego 

Przewodniczącego KOMISJI BUDŻETOWEJ 

 24.02.2016 r. – zaopiniowanie projektów uchwał na sesję. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że  

do Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo sołectwa Okuniew w sprawie usunięcia drzew zagrażających bezpieczeństwu 

mieszkańców Okuniewa zlokalizowanych na odcinku drogi wojewódzkiej nr 637, 

 odpis wyroku WSA w sprawie ze skargi Paged Property Sp. Z o.o. Sp. k. na Uchwałę  

Nr XXVI.218.2012 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 26 września 2012 r. w przedmiocie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

 informacja Gminnego Centrum Kultury dotycząca przeprowadzonej na terenie gminy 

Halinów „Akcji Zima 2016”, 

 uwagi sołtysa Hipolitowa dotyczące projektu Strategii Rozwoju Gminy Halinów, 

 pismo mieszkańca gminy Pana Witolda Łukasiaka w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński, 

 odpis wyroku NSA w sprawie ze skargi kasacyjnej Wojewody Mazowieckiego od wyroku 

WSA w Warszawie w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Okuniewa, 

 pismo Poczty Polskiej dotyczące zmiany organizacyjnej w funkcjonowaniu placówki 

pocztowej w miejscowości Okuniew, 

 pismo GCK przedstawiające listę planowanych w bieżącym roku uroczystości 

patriotycznych, na których wskazana jest obecność delegacji wraz z pocztami 

sztandarowymi szkół oraz jednostek OSP, 

 pisma Mazowieckiego Kuratora Oświaty dotyczące wydania pozytywnej opinii  

w sprawie zgodności proponowanych zmian planów sieci publicznych szkół 

podstawowych oraz gimnazjów w Gminie Halinów, 
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 odpis postanowienia WSA odrzucającego skargę w przedmiocie odstąpienia  

od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Halinów  

– części B, gmina Halinów, 

 pismo Przewodniczącego Rady Powiatu w Otwocku dotyczące stanowiska Rady Powiatu 

w Otwocku z dnia 26 stycznia 2016 r. w sprawie poparcia dla podziału statystycznego 

Województwa Mazowieckiego, podjętego podczas XII sesji Rady Powiatu. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w nawiązaniu do pisma Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Otwocku dotyczącego stanowiska Rady Powiatu w sprawie poparcia dla podziału 

statystycznego Województwa Mazowieckiego, poinformował, że na obecną chwilę nie ma 

konkretnych planów w przedmiotowej sprawie, są jedynie zapowiedzi, które nie mają charakteru 

projektu. Gdyby doszło do podziału administracyjnego województwa, prawdopodobnie Gmina 

Halinów znalazłaby się na granicy. W związku z tym, należałoby przeprowadzić konsultacje 

mające na celu dokonanie wyboru w kwestii przynależności do części warszawskiej lub 

mazowieckiej województwa. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek na wstępnie swojej wypowiedzi zapytał, 

czy Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o remontach dróg 

powiatowych? Następnie radny powiedział, że ostatnia sesja Rady Powiatu odbyła się dzień 

wcześniej. W porządku obrad sesji Rady znalazł się punkt dotyczący podjęcia projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla 

Powiatu Mińskiego. Pomimo długiego okresu opracowywania Planu, do tej pory nie zostało 

podjęte jednogłośne stanowisko dotyczące linii podziału sieci komunikacyjnej. W związku z tym, 

punkt ten został zdjęty z porządku obrad. Plan transportowy najprawdopodobniej zostanie przyjęty 

na sesji nadzwyczajnej w marcu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że jeżeli aktualny projekt 

Planu transportowego zostanie przyjęty, to od 2017 roku w Gminie Halinów nie będzie istniała 

komunikacja lub będzie 3 razy droższa. W związku z tym, jest to problem nie tylko Burmistrzów  

i Wójtów, którzy nie mogą dojść do porozumienia z Powiatem w kwestii podziału sieci, lecz 

wszystkich radnych powiatowych, którzy ten Plan uchwalą. Zgodnie z procedurą na początku 

Gmina Halinów składała wnioski, a następnie uwagi do Planu, które w większości nie zostały 

uwzględnione. Plan powinien zostać opracowany w oparciu o uwagi Gmin oraz przewoźników,  

by móc wypracować taką koncepcję, dzięki której łatwiej będzie można pozyskać środki finansowe  

z Urzędu Marszałkowskiego. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek powiedział, że zgadza się z opinią 

przedmówcy, jednak prace nad opracowaniem Planu rozpoczęły się już kilka miesięcy temu.  

W związku z tym, na tym etapie dojście do kompromisu powinno być priorytetowe. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w swojej wypowiedzi podkreślił,  

że uwagi Gminy Halinów złożone w czerwcu, wrześniu oraz październiku ubiegłego roku nie 

zostały uwzględnione. Plan winien być stworzony z myślą o mieszkańcach Powiatu, a nie tylko  

z racji istniejących przepisów prawa.  

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek wyraził nadzieję, iż w najbliższym czasie 

problem zostanie rozwiązany. Burmistrzowie, Wójtowie oraz przedstawiciele Powiatu dojdą  

do porozumienia i każdy mieszkaniec Powiatu Mińskiego będzie zadowolony z przyjętego Planu 

transportowego. Ponadto Radny Rady Powiatu poinformował, że Komendant Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Mazowieckim pochwalił Gminę Halinów za liczne 

interwencje podejmowane przez Ochotnicze Straże Pożarne z terenu gminy, które biorą czynny 

udział w akcjach pożarowych. Następnie Radny powiedział, że Gmina Halinów wystąpiła  

do Zarządu Dróg Powiatowych z wnioskiem o przebudowę 3 skrzyżowań na 2 drogach 

powiatowych. Wniosek został zaakceptowany, Rada wyraziła pozytywne stanowisko w sprawie. 
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Burmistrza Halinowa Pan Adam Ciszkowski podziękował Zarządowi Dróg Powiatowych oraz 

Staroście za pozytywne rozpatrzenie wniosku Gminy.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że następnego dnia 

odbędzie się spotkanie dotyczące budowy chodnika w Kazimierowie i przebudowy drogi  

w Józefinie. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa podkreślił, że w kwestii zastoisk wodnych 

zlokalizowanych np. na wysokości sklepu w Długiej Kościelnej, czy przy szkole  

w Halinowie, należy podjąć konkretne działania. Gmina przedstawiła propozycje rozwiązań, 

ponadto zaproponowała udział w kosztach finansowania. W obecnej chwili rozmowy są zbędne, 

liczy się działanie na rzecz zrealizowania tych zadań.  

Radny Pan Dawid Wojda zapytał, czy w ramach modernizacji nakładki asfaltowej na ulicy 

Powstania Styczniowego, na odcinku od ulicy 3-go Maja do Jana Pawła II w Halinowie, zostanie 

wykonany remont skrzyżowania ulicy Powstania Styczniowego z ulicą 3-go Maja? Następnie 

radny poprosił, by wykonanie przebudowy skrzyżowania zostało ujęte w zakresie planowanego 

zadania. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek podziękował radnemu za zwrócenie 

uwagi oraz powiedział, że prośba zostanie poddana analizie. 

Radna Pani Anna Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniosła się do sprawy odwodnienia odcinku 

drogi przy szkole w Halinowie, bowiem fundusze na zrealizowanie zadania miały być już 

zaplanowane. Z wypowiedzi radnego powiatowego wynika, że środki finansowe  

na inwestycję nie są jeszcze przeznaczone. Radna poprosiła o zweryfikowanie informacji oraz  

o pomoc w rozwiązaniu problemu. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek w odpowiedzi poinformował, iż 

rozwiązanie problemu jest kwestią wyboru odpowiedniego wariantu wykonania odwodnienia oraz 

kosztów przeznaczonych na realizację zadania. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w uzupełnieniu sprawozdania Radnego Rady Powiatu 

Pana Piotra Wieczorka w kwestii przyjęcia Planu transportowego, poinformował, że na Komisji 

Budżetowej Rady Powiatu, wnioskował o negatywne zaopiniowanie Planu oraz o przekazanie  

go do dalszych konsultacji. Następnie Sekretarz Halinowa w swojej wypowiedzi odniósł się  

do modernizacji, a także wymiany sprzętu w Szpitalu Powiatowym w Mińsku Mazowieckim. 

Środki finansowe zaplanowane w budżecie Powiatu na remont szpitala wynosiły  

10 000 000,00 zł. W wyniku postępowania przetargowego wpłynęły 4 oferty, z czego najtańsza 

wyniosła 11 800 000,00 zł. W związku z tym, Powiat zdecydował się dołożyć kwotę  

ok. 2 000 000,00 zł na rzecz realizacji zadania. Ponadto Sekretarz Halinowa podał kilka 

szczegółowych informacji dotyczących pożarów na terenie powiatu. W 2015 roku w Państwowej 

Straży Pożarnej w Mińsku Mazowieckim zatrudnionych było 22 oficerów, 8 aspirantów,  

58 podoficerów, 8 szeregowców oraz 2 pracowników cywilnych. W kwestii zdarzeń pożarowych 

– w 2013 roku na terenie powiatu doszło do 385 pożarów, w 2014 roku do 512, a w 2015 roku  

do 808 (wzrost o 290 pożarów w stosunku do roku 2014). Do największej ilości pożarów 

dochodziło: w sierpniu – 191 zdarzeń, w marcu – 146 oraz w kwietniu – 131. Sekretarz Halinowa 

poinformował, że Gmina Halinów jest Gminą wiodącą w kwestii ilości zdarzeń pożarowych  

– w roku 2014 było 86, zaś w 2015, 137 pożarów. Na kolejnym miejscu plasuje się miasto Mińsk 

Mazowiecki, w którym doszło do: 72 pożarów w 2014 roku i 120 w 2015 roku. W sąsiednich 

Gminach, tzn. w Sulejówku w 2014 roku miało miejsce 51 zdarzeń oraz w 2015 roku – 67,  

w Dębem Wielkim w 2014 – 53 i w 2015, 93 pożary. Najwięcej fałszywych alarmów zgłoszono  

w Mińsku Mazowieckim – 24, 12 w Gminie Mińsk Mazowiecki, 12 w Sulejówku oraz  

10 w Halinowie. Sekretarz Halinowa podsumowując krótkie sprawozdanie zauważył: wzrost liczy 

pożarów o 57% oraz wzrost zdarzeń, w których udział wzięli strażacy (tj. usuwanie drzew, sytuacje 

związane z warunkami atmosferycznymi) o 36% w stosunku do 2014 roku. W 2015 roku Straże 

wyjeżdżały 2883 razy, w tym: 881 razy Państwowa Straż Pożarna, 1307 razy Ochotnicza Straż 

Pożarna zrzeszona z Krajowym Systemem Ratowniczo-Gaśniczym, 679 OSP bez KSRG oraz  

16 razy Wojskowa Straż Pożarna. Łącznie w 2015 roku udział w zdarzeniach wzięło 12 980 
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strażaków. Na zakończenie swojej wypowiedzi Sekretarz Halinowa powiedział, że w tym roku 

planowana jest budowa chodnika w kierunku Mrowisk oraz remont ulicy Stołecznej w Józefinie. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zadał następujące pytania: 

a) z jakich środków przeniesione zostaną pieniądze w kwocie 2 000 000,00 zł przeznaczone 

na uzupełnienie funduszy na remont szpitala w Mińsku Mazowieckim? 

b) czy pożary na terenie gminy Halinów, to pożary budynków, czy lasów? 

c) ile wozów bojowych posiada Państwowa Straż Pożarna w Mińsku Mazowieckim? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że Powiat zaciągnął 

kredyt na zrealizowanie inwestycji modernizacji szpitala. Następnie poinformował,  

że przedstawione dane są bardzo ogólne, jednak w większości były to pożary łąk i lasów.  

Sekretarz Halinowa nie był w stanie odpowiedzieć na trzecie pytanie, gdyż nie posiadał takich 

informacji. 

Radny Pan Jan Papis zaapelował, by zastanowić się nad informacją dotyczącą ilości zdarzeń 

pożarowych na terenie gminy Halinów. Zdaniem radnego należałoby zmienić regulamin czystości 

ładu i porządku na terenie gminy, zobowiązać mieszkańców do wykaszania traw przynajmniej raz 

w roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński potwierdził,  

iż występowanie tak dużej ilości pożarów na terenie gminy jest ogromnym problemem. Powstaje 

pytanie, czy jest możliwość wprowadzenia zmian w regulaminie oraz sankcji  

za niewywiązywanie się z obowiązków? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że każda podejmowana 

uchwała tworzona jest na podstawie obowiązujących ustaw. W związku z tym, zmiany  

w uchwale dotyczącej regulaminu czystości i porządku, zwłaszcza w kwestii sankcji mogą zostać 

unieważnione, jeżeli nie będą zgodne z przepisami. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa 

zachęcił wszystkich obecnych do indywidualnego interesowania się miejscami najbardziej 

zaniedbanymi, by zgłaszać je do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Bowiem  

w takiej sytuacji Urząd wystosuje odpowiednie pismo do właściciela działki, które byłoby 

wezwaniem do uprzątnięcia nieruchomości. Takie działanie miałoby na celu zmniejszenie ilości 

sytuacji zagrażających bezpieczeństwu mieszkańców gminy, tzn. zdarzeń pożarowych. 

Radny Pan Jan Papis przypomniał, że niegdyś w regulaminie ładu i porządku istniał zapis  

– od 15 kwietnia do 15 maja oraz jesienią od września do października była możliwość spalania 

tzw. resztek pożniwnych. Radny zapytał, dlaczego zapis ten został wykreślony? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że zapis 

został usunięty na podstawie zmian w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku. Ponadto mówca 

dodał, iż zgodnie z ustawą jedyną możliwą, a zarazem naturalną metodą unieszkodliwiania  

i zagospodarowania odpadów jest kompostowanie. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1615  

Obrady wznowiono o godz.1638.  
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11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023  

– Druk Nr 153 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 154 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 

2016-2023 oraz projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 

rok wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023,  

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis zadał pytanie dotyczące analizy planów zagospodarowania przestrzennego, 

na którą Gmina przeznacza kwotę 6 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w odpowiedzi 

poinformował, że zmieniły się przepisy ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

W związku z tym, do każdej podejmowanej uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego musi być przygotowana analiza skutków jej wejścia w życie.  

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, czy wykonanie tej analizy zostało już zlecone, czy jest 

przeprowadzana i kiedy będą jej wyniki? 

Skarbnik Halinowa Pani Teresa Karwowska odpowiedziała, że umowa zostanie zawarta z datą 

dzisiejszą, z chwilą wprowadzenia zmian w budżecie Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że 

przygotowanie analizy to kwestia kilku tygodni. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 153 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Dawid Wojda, Pan Andrzej Piekuciński. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 154 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pan Dawid Wojda, Pan Andrzej Piekuciński. 
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13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów 

oraz określenia granic ich obwodów – Druk Nr 155 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych gimnazjów prowadzonych przez Gminę Halinów oraz 

określenia granic ich obwodów – Druk Nr 156 

Projekty uchwał od punktu nr 13 do punktu nr 14 omówiła Kierownik Referatu Edukacji  

i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie: 

 ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów 

oraz określenia granic ich obwodów, 

 ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów 

oraz określenia granic ich obwodów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, czy obwody są ściśle obowiązujące? Czy jest możliwość, 

by dziecko z Michałowa mogło uczęszczać np. do szkoły w Halinowie? 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska poinformowała, że podstawowym kryterium jest 

miejsce zamieszkania. Dziecko będzie mogło zostać przyjęte, lecz w procesie rekrutacji 

uzupełniającej. W pierwszym etapie rekrutacji przyjmowane są dzieci z obwodu. 

Radna Pani Anna Ludwiniak w uzupełnieniu wypowiedzi Kierownik REPS powiedziała, że 

każde dziecko zostanie przyjęte jeśli tylko będzie wolne miejsce. 

Radny Pan Jan Papis zauważył, że projekt uchwały porządkującej, nie jest dostateczny. Bowiem 

do szkoły w Brzezinach powinny uczęszczać dzieci z Brzezin, Wielgolasu Duchnowskiego oraz z 

Wielgolasu Brzezińskiego – mieszkający po południowej stronie torów, zaś do szkoły w Cisiu, 

powinny uczęszczać dzieci mieszkające w Wielgolesie Brzezińskim, po drugiej, północnej stronie 

torów. W związku z tym, radny poprosił o skorygowanie zapisu dotyczącego kwestii obwodów 

szkół w Brzezinach i Cisiu. 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że jeżeli jest taka 

uwaga, można skorygować zapis kolejną uchwałą zmieniającą.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zaproponował, by w związku z tym, że uchwała 

wchodzi w życie z dniem 1 września 2016 roku, w dniu dzisiejszym przyjąć przedstawiony projekt 

uchwały i ewentualnie na kolejną sesję przygotować projekt uchwały zmieniającej.  

Radny Pan Jan Papis zaakceptował propozycję Burmistrza Halinowa.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich obwodów – Druk Nr 155 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska oraz Pan Andrzej Piekuciński. 



13 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów 

prowadzonych przez Gminę Halinów oraz określenia granic ich obwodów – Druk Nr 156 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska oraz Pan Andrzej Piekuciński. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad korzystania 

z gminnych obiektów oświatowych – Druk Nr 157 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. W trakcie omawiania 

projektu Burmistrz Halinowa zaproponował autopoprawkę w postaci dodania na koniec tytułu 

uchwały słów: „na rok 2016”. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów oświatowych. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych – Druk Nr 157 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska oraz Pan Andrzej Piekuciński. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia 

taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków – Druk Nr 158 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Zakładu Komunalnego Pani Małgorzata  

Komuda-Ołowska. 

W trakcie omawiania projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan 

Marcin Pietrusiński przekazał przewodniczenie obradom sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie Panu Dawidowi Wojdzie. 

Ponadto podczas omawiania projektu Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała, czym 

uzasadnione jest podwyższenie stawki opłaty za wodę? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że stawka 

opłaty za wodę wzrasta o 4 grosze. W chwili obecnej na terenie Gminy Halinów są 3 stacje 

uzdatniania wody. Wysokość opłaty za wodę uzależniona jest również od kosztów utrzymania 

stacji. Wydatki związane z energią, obsługą również rosną. Zdaniem Zastępcy Burmistrza 

Halinowa wzrost opłaty za wodę jest symboliczny.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wypowiedzi Dyrektor 

Zakładu Komunalnego w Halinowie zgłosił autopoprawki do projektu uchwały – zmiany 

numeracji punktowej w podanych załącznikach oraz zmiana oznaczenia taryfowej grupy 

odbiorców usług w załączniku nr 2 (w tabeli nr 2 w pozycji nr 2 w wierszu 8, 9 i 10). 



14 

 

Radny Pan Jan Stankiewicz poinformował, że Komisja Inwestycji oraz Komisja Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda otworzył dyskusję. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała, dlaczego są 2 stawki abonamentowe za wodę 

oraz kanalizację, skoro jest tylko jeden wodomierz? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że opłata abonamentowa 

wynika z kosztów obsługi – koszty pracownika, rozliczenia, odczytu.  

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie Pani Małgorzata Komuda-Ołowska  

w uzupełnieniu wypowiedzi Zastępcy Burmistrza Halinowa powiedziała, że ustalanie stawek opłat 

za wodę, kanalizację odbywa się zgodnie z prawem, według wytycznych zawartych  

w ustawie o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Akt prawny 

szczegółowo określa, w jaki sposób należy wyliczać taryfy, jakie koszty wlicza się w cenę 

dostarczenia wody oraz odbioru ścieków. Koszty rozliczenia, odczytu uwzględnia się zaś  

w opłacie abonamentowej. Ponadto Dyrektor ZK powiedziała, że w związku z jakością 

oferowanych usług stawki opłat nie są wygórowane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że  

z danych statystycznych wynika, iż stawki opłat za wodę w Gminie Halinów nie są wysokie. 

Wszystkie koszty i inwestycje podejmowane przez Zakład Komunalny kształtują wysokość 

stawek. Biorąc pod uwagę jakość dostarczanej wody, nowe technologie, z których korzysta Gmina, 

koszty związane z utrzymaniem stacji, badaniami wody oraz innymi, mieszkańcy powinni być 

zadowoleni z poziomu cen za wodę i kanalizację. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poprosiła, by Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie  

na stronie internetowej ZK umieściła informację dotyczącą opłaty abonamentowej oraz  

by informacja ta zawierała odpowiedzi na pytania, dlaczego opłata musi być naliczana, a także 

jakie koszty wlicza się w opłatę. 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie Pani Małgorzata Komuda-Ołowska 

odpowiedziała, że informacja zostanie umieszczona na stronie oraz, że osobom zainteresowanym 

zostaną udzielone szczegółowe informacje bezpośrednio w Zakładzie, czy też telefonicznie.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda na wstępie swojej 

wypowiedzi podkreślił, iż w ostatnim czasie na terenie Gminy Halinów doszło do wielu inwestycji, 

które przyczyniły się do rozwoju Gminy. Radny przypomniał o wybudowaniu 15 km kanalizacji 

w Okuniewie oraz o budowie doskonale wyposażonej Stacji Uzdatniania Wody  

w Wielgolesie Duchnowskim. Dzięki tym inwestycjom wielu mieszkańców ma możliwość 

korzystania z kanalizacji, a także otrzymywania dobrej jakości wody pitnej. Nie każda Gmina może 

pochwalić się takimi osiągnięciami. Zdaniem radnego wysokość opłat za wodę  

i kanalizację w odniesieniu do zrealizowanych inwestycji mających na celu zaspokojenie potrzeb 

mieszkańców Gminy, nie jest wysoka.  

Radny Pan Jan Papis zauważył, że stawki opłat wyliczane są m. in. na podstawie prognozy 

sprzedaży. W 2015 roku prognoza sprzedaży była bardzo wysoka ze względu na suszę. Radny 

zapytał, co w sytuacji, gdy planowana sprzedaż wody nie osiągnie prognozowanego dochodu? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że pomimo suszy sprzedaż 

nie była aż tak duża. Ludzie coraz bardziej szanują wodę, która w dzisiejszych czasach jest dobrem 

luksusowym. Zakład Komunalny realizuje plan sprzedaży na poziomie ok. 99%. Ponadto 

kalkulacji dokonuje się na podstawie danych z ostatnich 5 lat. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – Druk Nr 158 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Bogumiła Januszewska oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 159 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował,  

że Komisja Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Józefin, gmina Halinów.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Józefin, gmina 

Halinów – Druk Nr 159 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Bogumiła Januszewska oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych i sołtysów oraz zasad ich 

przyznawania – Druk Nr 160 

Projekt uchwały omówił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda. 

Radny Pan Mirosław Szmurło poinformował, iż obecnie dieta Przewodniczącego Rady wynosi 

1 307,00 zł. Grupa Radnych proponuje podwyżkę o 26% w stosunku do kwoty bazowej.  

Po podwyżce, dieta wynosiłaby 100% kwoty bazowej, tj. 1 766,46 zł. Przewodniczący Rady jest 

osobą bardzo zaangażowaną w swoją pracę, otwartą i dyspozycyjną, której należy się wyższe 

wynagrodzenie. Wstępna propozycja zwiększenia wysokości diety była wyższa, jednak 

Przewodniczący nie wyraził zgody. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił o przyjęcie wniosku, gdyż Przewodniczący 

Rady swoją pracą wykazuje ogromne zainteresowanie, a także pomoc zarówno w Urzędzie na 

spotkaniach z interesantami, jak również na licznych spotkaniach z mieszkańcami, reprezentując 

Gminę. 

Radny Pan Jan Stankiewicz oznajmił, że to radni decydują o wysokości diety Przewodniczącego. 

Należy zauważyć fakt, iż Przewodniczący nie tylko bierze udział w sesjach, czy komisjach, ale 

również bardzo często uczestniczy w licznych spotkaniach dotyczących Gminy wykazując w ten 

sposób swoje zaangażowanie. Ponadto koszty podróży na spotkania ponosi samodzielnie, gdyż nie 
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są mu one zwracane. Następnie radny złożył wniosek formalny, by dieta Przewodniczącego Rady 

wynosiła maksymalną wysokość diety, jaką można ustalić zgodnie z przepisami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zgodził się ze zdaniem 

przedmówcy oraz zapytał, ile maksymalnie może wynosić stawka procentowa diety 

Przewodniczącego Rady? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że maksymalna stawka procentowa diety 

wynosi 112%. 

Radny Pan Jan Stankiewicz poprosił o przegłosowanie wniosku formalnego, który określa 

zryczałtowaną dietę miesięczną w wysokości 112%.  

Radny Pan Jan Papis oznajmił, że w pełni popiera wniosek przedmówcy. Ponadto aktywność 

oraz oddanie Przewodniczącego Rady jest maksymalne. Wszystkie dobre rzeczy, które wydarzyły 

się w poprzedniej oraz obecnej kadencji nie wydarzyłyby się, gdyby nie zaangażowanie 

Przewodniczącego. 

Głosowanie wniosku formalnego: 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Bogumiła Januszewska, Pan Andrzej 

Piekuciński. 

Głosowanie projektu uchwały 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Bogumiła Januszewska, Pan Andrzej 

Piekuciński. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński serdecznie podziękował 

Radnym za przyjęcie uchwały oraz zobowiązał się, że swoje obowiązki będzie wykonywał jeszcze 

bardziej sumiennie. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 12 listopada 2015 roku 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 12 listopada 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Bogumiła Januszewska oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 
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20. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

10 grudnia 2015 roku 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 10 

grudnia 2015 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pani Edyta Woźniakowska, Pani Bogumiła Januszewska oraz Pan Andrzej 

Piekuciński. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w nawiązaniu do spotkania dotyczącego 

funkcjonowania przychodni w Okuniewie, poinformował, że placówka nie zostanie zamknięta. 

Ponadto Burmistrz Halinowa powiedział, iż wspólnie z Przewodniczącym Rady oraz z Klubem 

Radnych ustalono, że sesje Rady będą odbywały się w każdy ostatni czwartek miesiąca  

o godzinie 1400, poza miesiącami wakacyjnymi. 

22. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid 

Wojda w dniu 25 lutego 2016 r. o godz. 1808 zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Dawid Wojda 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 
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Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 lutego 

2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 lutego 

2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 lutego 2016 

roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, 

działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. Podstawa prawna:  

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2015r.  

poz. 2058 z późn. zm.). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

 

1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

                                                 


